

2026年東華學院獎學金及獎項頒獎典禮 Tung Wah College Scholarship and Award Presentation Ceremony 2026

該頒獎典禮旨在表揚在學業、社會服務及其他領域上表現卓越的學生。本年度頒發獎學金獎項共690個，多達572位同學獲獎，獎學金總金額高達1,610萬港元。

The Award Ceremony aims to recognise students' outstanding achievements in academics, social services, and other fields. This year, a total of 690 scholarships, amounting to HK\$16.1 million, were awarded to 572 students.



東華三院主席暨東華學院校董會主席曾慶業先生(右四)頒發獎學金予得獎同學。
Mr. TENG Hing Yip, York (right 4), Chairman of TWGHs cum Board of Governors of Tung Wah College (TWC), presented scholarships to award recipients.



一眾嘉賓與東華學院師生合照，分享得獎喜悅。
The distinguished guests took a group photo with the teachers and students of TWC, celebrating the latter's achievements together.



在本院主席曾慶業先生(右)陪同下，副主席暨學務委員會主任委員李曉怡先生(左)致送紀念品予LGT皇家銀行(香港)，並由LGT皇家銀行(香港)執行董事莊璋倫先生(中)代表接受。

Accompanied by Mr. TENG Hing Yip, York (right), the Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (left), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to Mr. William CHUANG (centre), Executive Director of LGT Bank (Hong Kong).

LGT 皇家銀行 (香港) 誠意呈獻： 「Way to Plan, Way to Finance – Future Focus: 聯校職涯巡禮」

LGT Bank (Hong Kong) Proudly Presents: "Way to Plan, Way to Finance – Future Focus: Joint-School Career and Life Planning Expo"

「聯校職涯巡禮」於東華三院黃笏南中學舉行。46位LGT皇家銀行職員義工為本院屬下18間中學，共220名修讀經濟及企業、會計與財務概論的中三至中五學生提供體驗活動，幫助他們掌握銀行業最新資訊並及早規劃生涯。

The Expo took place at TWGHs Wong Fut Nam College. 46 volunteers from LGT Bank designed experiential activities for 220 S.3 to S.5 students from 18 TWGHs secondary schools, currently studying Economics and Business, Accounting and Financial Studies, to enhance their understanding of the banking industry and to facilitate them making early future career plans.



東華三院小學聯校游泳比賽 TWGHs Joint Primary Schools Swimming Gala

為培養學生良好的鍛鍊習慣及促進全人發展，東華三院每年均舉辦小學聯校游泳比賽。今年，本院屬下15間小學合共派出306名學生參賽，更刷新了九項大會紀錄，表現出色，充分展現學生們的游泳實力與競技精神。

To encourage healthy exercise habits and promote whole-person development among students, TWGHs organise annual Joint Primary Schools Swimming Gala. This year, 306 athletes from 15 TWGHs primary schools participated in the Gala. The athletes achieved remarkable success, setting 9 new records and showcasing both swimming skills and outstanding sportsmanship.



本院主席曾慶業先生(前排左二)及校長與得獎學生一同拍照留念。
Mr. TENG Hing Yip, York (front row, left 2), the Chairman, together with the school principals, posed for a photo with the award-winning students.

各校健兒們在賽場上展現精湛的游泳技巧。
The student athletes from different schools demonstrated superb swimming skills in the competition.

